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Referat fra årsmøte i BirdLife Norge avd. Buskerud 22. mars 2023 
 

Sted: Haug menighetssenter, Hokksund, Øvre Eiker        Tid: 18:30–20:30 
Antall deltakere: 11 personer 
 
Leder Steinar Stueflotten ønsket velkommen til årsmøtet i BirdLife Norge avd. Buskerud 

 
Sak 1: Valg av ordstyrer, referent og tellekorps. 
Steinar Stueflotten ble valgt som ordstyrer og Rolf E. Andersen som referent. Til tellekorps ble 
Andreas Hessvik-Trøite og Aleksander Solberg valgt. 

 
 

Sak 2: Godkjenning av årsmøteinnkalling og dagsorden 
Innkallingen ble lagt ut på forenings hjemmeside og Facebook-side 2. mars 2023. 
Årsmøteinnkalling og dagsorden ble godkjent uten anmerkninger. 

 
Sak 3: Godkjenning av årsmelding for 2022 
Leder gikk gjennom årsmeldingen punkt for punkt, se eget publisert dokument 
https://www.birdlife.no/innhold/bilder/2023/03/02/9482/arsmelding_2022.pdf.   
Under punkt 5 i årsmeldingen - Medlemsstatus kom det merknad fra salen om at det er vanskelig å 
sjekke hvilket lokallag man tilhører, og at det ikke er mulig å være medlem av to lokallag i samme 
fylke, se også sak 9 
Årsmeldingen ble godkjent.  Årsmeldingen skal sendes til BirdLife Norge sentralt. 

Sak 4: Godkjenning av årsregnskap for 2022 og budsjett for 2023 
Kasserer Lars Dolmen gikk gjennom årsregnskap og forslag til budsjett. 
Regnskap (jf. pkt. 16 i årsmeldingen) er revisorgodkjent og ble godkjent uten anmerkninger.  
 
Styrets forslag til budsjett (jf. pkt. 17 i årsmeldingen) ble godkjent uten anmerkninger.  

 
 

Sak 5: Arbeidsplan for 2023 
Leder gikk igjennom styrets forslag til arbeidsplan for 2023 punkt for punkt.  
Arbeidsplanen foreslått av styret ble godkjent.  
Det ble gitt en merknad fra salen mht. tildeling av offentlige midler til fugleprosjekter. Disse bør 
gå via BirdLife Buskerud og ikke til private personer eller andre organisasjoner. Rovfuglprosjekter 
ble spesielt trukket fram som eksempel.  

 
 

Sak 6: Valg av styre i BirdLife Norge avd. Buskerud 
På årsmøtet i 2022 kom det inn merknad om at det er uheldig at det sittende styret selv fungerer 
som valgkomite og foreslår det nye styret. Det ble derfor oppfordret til å få på plass en valgkomite 
til årsmøtet i 2023. Tross flere forsøk hadde det før årsmøtet ikke lyktes å få to personer til å påta 
seg verv som representanter i en valgkomite. Styret ba derfor årsmøtet godkjenne at styret kunne 
fungere som valgkomite fram til neste årsmøte i 2024. Styret vil oppfordre lokallagene til å komme 
med forslag på styrekandidater. 
Årsmøtet godkjente dette. 

https://www.birdlife.no/innhold/bilder/2023/03/02/9482/arsmelding_2022.pdf
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Styret forslag til kandidater på valg i 2023 ble presentert. I tillegg ble det på årsmøtet fra styret 
foreslått at Jens Erik Nygård (redaktør av Buskskvetten) trer inn i styret som nytt medlem for ett 
år for å erstatte Marius von Glahn som etter eget ønske trådte ut av styret i 2022. En periode på 
ett år ble valgt for å unngå at nesten hele styret er på valg samme år. 
 
Styret forslag til nytt styre ble godkjent ved akklamasjon. 

 
Nytt styre etter valget: 
Leder: Steinar Stueflotten (gjenvalgt for ett år)  
Styremedlem og kasserer: Lars H. Dolmen (ikke på valg).  
Styremedlem: Jens Erik Nygård (valgt for ett år). 
Styremedlem: Rolf E. Andersen (gjenvalgt for to år). 
Styremedlem: Eirik Kristoffersen (gjenvalgt for to år). 
Styremedlem: Jens Tøndel Fossum (gjenvalgt for to år). 
Vararepresentant: Melvin Åsum (ikke på valg). 
 
Styret forslag til revisor ble godkjent ved akklamasjon. 
Revisor Per Øystein Klunderud (gjenvalgt for to år). 
 
Sak 7: Nye lokallag 
Leder orienterte om status.  
Stiftelsesmøte for BirdLife Norge Tyrifjorden lokallag ble avholdt 29. november 2022. 15 personer 
var til stede på møtet som ble avholdt i Røde Kors-huset på Røsholmstranda. Styret i BirdLife 
Buskerud har godkjent at det nye lokallaget er forskriftsmessig stiftet og kan tilsluttes 
fylkesavdelingen som nytt formelt lokallag. Lokallaget avholdt sitt første årsmøte på Vikersund 
23. mars. 
Det arbeides også med oppstart av et nytt lokallag i Hallingdal med geografisk tyngdepunkt i de 
øverste kommunene i Hallingdal. Initiativtaker er Vegard Bang Fjeldheim i Hemsedal. 

 
Sak 8: Kontingentandeler – ny fordelingsnøkkel mellom avdeling og lokallag. 
Leder forklarte fordelingsnøkkelen mellom fylkeslaget og lokallagene, og redegjorde for styrets 
forslag til ny fordeling for 2023 som utbetales i 2024. Fordelingen er i dag knyttet til medlemstall i 
fylkesavdeling og lokallag. Med nye lokallag vil andelen som tilfaller fylkesavdelingen bli halvert, 
noe som vil få negative konsekvenser for økonomien til fylkesavdelingen. Ny fordelingsnøkkel er 
basert på en fast andel til fylkesavdelingen, mens resten fordeles mellom lokallagene etter 
medlemsantall. 
 

 Avd. Buskerud Øvre Eiker ll Drammen ll Tyrifjorden ll 
Antall medlemmer  
(471 per 31.12.22) 130 146 99 96 

Fordeling 28 % 31 % 21 % 20 % 
Nåværende fordeling 45 % 35 % 20 % 0 % 
Ny fordeling 
Fast andel 45 % Bu 45 % 25 % 15 % 15 % 

 
Styrets forslag til ny fordeling ble godkjent av årsmøtet.  
 
Kontinentandelene overføres etterskuddsvis til lokallagene. En overføring forutsetter at lokallaget 
driver aktivt foreningsarbeid. Lokallaget må derfor ha levert årsmelding og godkjent årsregnskap 
for det siste regnskapsåret til BirdLife Buskerud for at den avsatte kontingentandelen skal 
overføres til lokallagets bankkonto. 
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Sak 9: Fastsettelse av lokalt tillegg i kontingenten for 2024. 
Leder gikk igjennom begrunnelsen for styret forslag om å øke det lokale tillegget igjen etter at det 
ble satt ned fra 100 kr til 50 kr i 2021. Som det framgår av budsjettet for 2023, er det budsjettert 
med et underskudd. Styret anser at dette ikke vil bli bedre for 2024 dersom det lokale tillegget 
ikke økes. Med nye lokallag øker summen av administrative kostnader i foreningen, noe som 
også tilsier at det lokale tillegget bør økes.  
Årsmøtet godkjente styrets forslag om å øke det lokale tillegget fra 50 kr til 100 kr.  
 
Selv etter en slik økning vil Buskerud være blant fylkesavdelingene med lavest lokalt tilskudd. 
 
Det ble bemerket på møtet at det lokale tillegget er frivillig. Styret oppfordrer derfor nye 
medlemmer til å betale det lokale tillegget når de melder seg inn. Det kan være vanskelig for 
medlemmene å se om man betaler lokalt tillegg og også om hvordan man gjør det. Det er 
dessuten vanskelig å finne ut hvilket lokallag man tilhører. Styret vil følge opp dette og se på 
hvordan informasjonen om medlemmenes abonnement kan bli bedre. Forhåpentligvis vil dette 
kunne øke andelen av medlemmer som betaler lokalt tillegg. 
 

 
Sak 10: Innkomne forslag  
Ingen innkomne forslag. 

 
Lier, 31.3.2023 
Rolf E. Andersen 
referent/styremedlem 
 


